
 
 

BRM.0012.7.2.2022 

 

Protokół Nr 33/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 22 lutego 2022 r.  w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 10.00 – 10.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

- Damian Polak. 

 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 32/2022 z 25.01.2022 r. z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na I półrocze 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 32/2022 z 25.01.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 32/2022 posiedzenia Komisji z 25.01.2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Sprawozdanie z pracy Komisji zostało Państwu przesłane na skrzynki e-mail. 

Wszystkie informacje w nim zawarte odzwierciedlają pracę naszej Komisji.  

W ramach autopoprawki chciałabym dokonać małej zmiany na 4 stronie tego 

sprawozdania. Jest: „Ze względu na pandemię zakres pracy Komisji Strategii  

i Promocji Miasta został bardzo ograniczony”, a będzie brzmieć: „Ze względu na 

pandemię praca Komisji Strategii i Promocji Miasta była ograniczona”. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem „Sprawozdania z pracy Komisji za  

2021 r.” wraz z naniesioną autopoprawką? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na I półrocze 2022 r. –  
  

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  
 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Na początku Pani mówiła odnośnie tej nowości jaką ma być folder, gdzie będą również 

przedstawione miejsca, które są godne uwagi. Czy ten folder będzie rozdawany, czy 

będzie sprzedawany czy dodawany? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

To nie będzie folder tylko to mają być punkty w mieście, których już nie ma, ale 

upamiętniają wydarzenia historyczne. I tak zakładamy, że przygotujemy tablice 

szklane ze szkicem takiego miejsca i z opisem historycznym. I będą one umieszczone 

w miejscach, gdzie dany obiekt się znajdował w dawnym Inowrocławiu. Także nie 

będzie to folder tylko takie upamiętnienie miejsc. Można pomyśleć, jeżeli będziemy 

mieć już przygotowane projekty i teksty do tego to zrobimy taką mapę, żeby  

w informacji turystyczno-kulturalnej też można było pokierować turystów, gdzie takie 

tablice się znajdują. Dużo osób pyta przychodząc do informacji turystycznej bardziej 

o tematykę. Przychodzą rodziny z dziećmi, szukają atrakcji dla dzieci, są też osoby, 

którym zależy np. na tematyce sakralnej, czy też historycznej. I myślę, że to będzie też 

dobry element do promocji, żeby zaznaczyć, gdzie te miejsca się znajdują ale też, żeby 

nie pokazać wszystkiego na raz. Natomiast w nawiązaniu do tego Foto-plastikonu,  

o którym wspominałam to cały czas ta strona funkcjonuje i jest to twór osoby, która  

w zeszłym roku złożyła wniosek o stypendium Prezydenta. 
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli to są te środki, o których też Pani Naczelnik mówiła, że znalazła projekt, który 

może być finansowany ze środków zewnętrznych, tak? 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. I to akurat jest projekt Narodowego Centrum Kultury, który swoje projekty 

kieruje do samorządowych instytucji kultury. Także pomysł i przygotowanie możemy 

zrealizować razem z naszą instytucją kultury. W tej chwili sprawdzamy regulamin, bo 

też musimy się z tym liczyć, że na pewno będzie konieczność wkładu własnego. 

Zobaczymy, czy to będzie się wpisywało w nasz budżet i czy będziemy mogli to 

realizować. Nabór został ogłoszony chyba w tamtym tygodniu, także jesteśmy na 

bieżąco.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Ja mam pytanie i propozycję. Pytanie to, czy te miejsca, które mają być upamiętnione 

tablicami to tylko miejsca wydarzeń historycznych, które miały miejsce na terenie 

Inowrocławia? I taka propozycja, kiedy już będziecie mieli Państwo wstępną listę tych 

wydarzeń, czy miejsc do upamiętnienia, żeby one też stały się przedmiotem  pracy 

Komisji, abyśmy mogli się wypowiedzieć lub też zaproponować nasze propozycje co 

do tych miejsc. Także przekonsultować te miejsca, aby te wiadomości były wiarygodne 

i jak najwięcej tych ciekawych miejsc zamieścić dla mieszkańców Inowrocławia.  
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Odpowiadając na Pana pytania, my już w ubiegłym roku rozpoczęliśmy prace, bo to 

też nie jest tak, że sobie zrobimy listę. Pan Prezydent wystąpił z pismem do organizacji 

historycznych, do Towarzystwa Miłośników Miasta Inowrocławia, także wsparcie 

merytoryczne jak najbardziej mamy ze strony historyków. Opieramy się też na swojej 

wiedzy, bo też taką posiadamy, ale te informacje będą jak najbardziej wiarygodne. 

Wszystko co przygotowujemy w Urzędzie Miasta i wychodzimy z tym na zewnątrz 

jest wiarygodne, także i w tym przypadku tak będzie. Jeżeli chodzi o Państwa 

propozycje ja jestem otwarta, proszę w każdym momencie wysłać do mnie e-maila  

z takimi propozycjami i oczywiście zostaną one uwzględnione przy przygotowywaniu 

listy. Miejsc, które warto upamiętnić jest sporo. Natomiast nie jesteśmy w stanie zrobić 

wszystkiego na raz i wszystkich miast upamiętnić, bo jest ich naprawdę sporo. Historia 

Inowrocławia jest bogata i będziemy robili to etapami. Pierwszym etapem mają być 

miejsca, których na ten moment nie ma. A są jeszcze miejsca, które spełniają w tym 

inną funkcję, ale też były ważne w historii Miasta. Dlatego też ta lista będzie 

przygotowywana w miarę naszych możliwości w kontekście budżetu, bo to musimy 

uwzględnić przede wszystkim. Takie prace trwają i to też nie jest temat  

przygotowywany z dnia na dzień tylko porządnie się do tego przygotowujemy 

merytorycznie jak i graficznie. Będziemy zlecać takie projekty, a lista tak jak 

powiedziałam jest nadal otwarta. Jeśli Pan Radny lub Państwo Radni macie jakieś 

propozycje to zachęcam do kontaktu i bardzo proszę o wysłanie takich propozycji, 

które według Państwa powinniśmy uwzględnić. Jeśli będą one na naszej liście to 
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oczywiście będą już opracowane. Jeśli będą wymagały opracowania to wtedy też będę 

się kontaktować.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Tak jak Pani Naczelnik zaznaczyła, że w czasach pandemii i związanych z nią 

ograniczeń widzę, że Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej ma 

ambitne plany, ale jak wiemy w poprzednim roku większość działań udało się 

zrealizować. Także bądźmy dobrej myśli, że w tym roku będzie podobnie. Trzymam 

kciuki Pani Naczelnik i życzę powodzenia, bo naprawdę dużo się dzieje w naszym 

mieście. Dziękuję bardzo.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję Pani Naczelnik za przedstawiony materiał. I życzmy sobie, żeby ta pandemia 

w końcu się skończyła, i abyśmy mogli się częściej i w różnych miejscach spotykać.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
 

Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


